

从方框中选择恰当的词或短语并用其正确的形式填空。

be full of; make friends with; go by; come true; be interested in; be ready to; take apart; all kinds of; each other; in the future

1. We get to learn _____ skills through after-school activities.
2. When spring comes, the garden _____ flowers. How beautiful!
3. To learn how some things work, he often _____ his toys _____ and then puts them back together.
4. Jack is shy and quiet and he doesn't know how _____ others.
5. After class, the students in our school often talk with _____ happily on the playground.
6. If we Chinese work hard together, our Chinese Dream will _____.
7. —What _____ you _____?
—Paper-cutting. It's my favourite hobby.
8. She is a fan of science. She wants to be a scientist _____.
9. Simon and Daniel are helpful. They _____ help their neighbours with their problems.
10. The girl over there _____ Tracy. She is my new classmate.

可沿着虚线剪开

参考答案与解析

答案： all kinds of, be full of, take apart, each other, make friends with, in the future, be ready to, be interested in, go by, come true

解析：

1. 通过课外活动学习‘各种’技能，’all kinds of‘符合语境。
2. 春天到来时，花园里‘充满’了花，’be full of‘合适。
3. 他通常将玩具‘拆开’并且‘重新组合’，’take apart‘和’together‘是正确的搭配。
4. Jack不懂得如何‘交朋友’，’make friends with‘符合语境。
5. 学生们经常在操场上‘互相’交谈，’each other‘正确。
6. 如果我们中国人共同努力，我们的中国梦会‘实现’，’come true‘合适。

7. ‘你准备做什么？’，‘剪纸’，‘be ready to’ 符合语境。
8. 她对科学感兴趣，想成为一名科学家，’ be interested in ‘适用。
9. Simon和Daniel乐于帮助他人，‘互相’ 帮助，’ each other ‘搭配正确。
10. 那个女孩是Tracy，她是我的新同学，’ go by ‘是指人或名字的称呼。

考点总结： 词汇搭配及短语运用